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به مناسبت دهه مبارک فجر و به همت و پیگیری 
مجموعه شیلات هرمزگان صورت گرفت 

افتتاح فاز اول پروژه 
» احداث بازوی اصلی موج شکن« 

بندر صیادی رمچاه - قشم 
1

4

2

2

4

2

گروه گزارش // مدیرعامل شــرکت فولاد هرمزگان گفت: در فولاد هرمزگان به دنبال ایجاد توسعه و 
زیرساخت ها هستیم که این مهم با تلاش تمامی کارگران مجموعه و همراهی مسئولان استان همراه 

می شود. 
   عطااله معروفخانی در آئین آغاز عملیات اجرایی پروژه های توسعه شرکت فولاد هرمزگان، افزود: با همراهی 
دوســتی اســتاندار هرمزگان و مرادی  نماینده هرمزگان در مجلس، امسال که قطع برق و گاز صنایع فولادی 
کشــور را آسیب زد، ما با کمترین مشکل در این زمینه مواجه بودیم.وی با بیان اینکه عملکرد فولاد هرمزگان 
و ثبت رکوردها در تمامی حوزه ها ســبب شــده در بین تمامی فولادی های کشــور بدرخشیم، تصریح کرد: 
کارگران هرمزگانی نجیب در ســخت ترین شــرایط آب و هوایی تلاش می کنند تا این رکوردها ثبت شــود.

 معروفخانی با اشــاره به اینکه اگر امروز شاهد آغاز چهار پروژه توسعه ای از فولاد هرمزگان هستیم به همت 
طیــب نیا در مجتمع فولاد مبارکه اصفهان بوده اســت، اظهار کرد: از زمان حضــورش در صدر فولاد مبارکه 
 اصفهان، دســتور تسریع آغاز اجرای طرح های توسعه ای در فولاد هرمزگان را صادر کرد.وی با بیان اینکه در 

ماه های آینده طرح های بزرگتر و مهمتر را در استان هرمزگان 
آغاز می کنیم، عنوان کرد: فلسفه وجودی فولاد مبارکه ایجاد 
توسعه ها و زیرساخت های صنعتی کشور است که در هرمزگان 
در حال پیاده شدن است.مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با 
اشاره به اینکه این طرح های توسعه ای سبب افزایش اشتغال در 
استان هرمزگان می شود، خاطرنشان کرد: در فولاد هرمزگان 
به دنبال ایجاد توســعه و زیرساخت ها هستیم که این مهم با 
تلاش تمامی کارگران مجموعه و همراهی مسئولان استان همراه 
می شود.وی در پایان احداث مدول سوم تولید آهن اسفنجی، 

احداث واحد دوم تولید گازهای صنعتی، احداث سیلوهای ذخیره آهن اسفنجی و احداث مگامدول احیا مستقیم 
شرکت ستاره سیمین هرمز چهار پروژه توسعه ای این شرکت عنوان کرد.
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سالانه به ایجاد 
یک میلیون شغل 
در کشور نیاز است

مرحله نخست ساخت 
مگامدول احیا مستقیم شرکت 
ستاره سیمین هرمز آغاز شد
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کاشت درختان بومی 
در بندرعباس 

به آب اندازی همزمان چهار فروند شناور 
در بندر شهید رجایی

استفاده از ظرفیت های  مهم استراتژیکی 
در قلب سواحل مکران

ادامه در همین صفحه

هرمزگان نیازمند بیمارستان خیریه 

ادامه از تیتر یک //
 * بستر مطلوبی برای ســرمایه گذاری 

در هرمزگان فراهم است 

  طیــب نیــا مدیرعامــل فــولاد مبارکه 
 اصفهان نیز در آئین آغــاز عملیات اجرایی 
پروژه های توسعه شــرکت فولاد هرمزگان، 
افزود: در چند دهه گذشــته اتفاقات مناسبی 
در کشــورمان رخ داد که یکی از این اتفاقات 
 توســعه صنعتی کشــور اســت که فولاد را 
می تــوان در صدر آن قلمداد کرد.وی با بیان 
اینکــه ظرفیت های بالایــی در تولید فولاد 
 در کشــورمان وجــود دارد که مــی توانیم 
 بــه تولید ۴۰ میلیــون تن هم برســیم اگر 
زیرســاخت ها فراهم شــود، اظهــار کرد: 
صنعت فولاد صنعت مادر اســت و با توسعه 
آن ســایر صنایع شــکل می گیرد و نیروی 
انســانی به سرمایه انســانی تبدیل می شود 
و رشــد و توســعه در منطقه رخ می دهد.

مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهــان ادامه داد: 
در ابتــدا تمامــی قطعات و فعالیــت ها در 
فــولاد مبارکــه و ذوب آهــن وارداتی و از 
متخصصین خارجی بهره می بردیم اما امروز 
 ۹۰ درصد تجهیزات و قطعات از داخل تامین 
می شود و متخصصین داخلی به خوداتکایی 
 و ســطح دانش فنی بالایی رســیده اند که 
نشان دهنده پیشرفتمان در این عرصه است.

 وی با اشاره به اینکه فولاد هرمزگان از بهترین 
مجموعه هایی است که با ســرمایه گذاری 
فولاد مبارکه اصفهان در ســال ۹۰ پا گرفت 
و امــروز از ظرفیــت اســمی ۱.۵ میلیون 
تنی تولیدش هم رد شــده اســت، تصریح 
 کرد: کشــورمان نیازمند توســعه در تمامی 
بخش هاســت و در حوزه فــولاد تقریبا به 
خودکفــای رســیده ایم و نیاز بــه داخل به 
 جز محصولات خــاص را تامیــن کرده و 
صادرات مــان روند خوبــی دارد و باید بر 
روی تولید محصولات خاص و محصولات 

صادراتی تمرکــز کنیم.طیب نیا با بیان اینکه 
پس از ســه دهــه تولید در فــولاد مبارکه 
اصفهان به این نتیجه رســیده ایم که باید در 
ســرمایه گذاری فراســرزمینی عمل کنیم، 
خاطرنشان کرد: هرمزگان، سنگان، چابهار و 
... نشــانه هایی از عمل به این موضوع است 
اما ســرمایه گذار انتظاراتــی دارد در جهت 
سرمایه گذاری که خوشبختانه دید وسیعی در 
 بین مسئولان اســتان هرمزگان وجود دارد و 
حمایت های مناسبی در این مسیر شده است 
و بستر مطلوبی برای سرمایه گذاری در استان 
هرمزگان فراهم اســت.وی با اشاره به اینکه 
سرمایه گذار داخلی و خارجی به وفور وجود 
 دارد و اکنــون با فرار ســرمایه گذار داخلی 
 مواجه ایــم زیرا شــرایط و بســتر جذب 
سرمایه گذار در کشورمان فراهم نشده است.

مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان با بیان اینکه 
در بسیاری از موارد به جای حمایت به دنبال 
مانع زدایی هســتیم، اضافه کرد: درهرمزگان 
بهترین پتانسیل ها برای سرمایه گذاری فراهم 
 است و به دلیل توسعه مناسب در فولاد نیاز به 
سرمایه گذاری در صنایع پایین دست داریم و 
این آمادگی وجود دارد در بالادست در حوزه 
مواد اولیه و صنایع پشتیبان نیز سرمایه گذاری 
کنیم و در فازهای بعدی توسعه نیز در این محور 
حرکت کنیم.وی با اشــاره به اینکه انتقال آب 
خلیج فارس به فلات مرکزی با سرمایه گذاری 
فولاد مبارکه و توسعه و ایجاد نیروگاه ها در 
برنامه های بعدی مان قرار دارد، خاطرنشان 
کرد: تولید محصول کیفی با ارزش افزوده بالا 
 نیز از اهداف و اولویت هایمان اســت و غصه 
مــی خوریم وقتی صادرات مــواد خام مثل 
سنگ آهن و گندله را از کشورمان می بینیم و 
اگر از این صادرات در آینده جلوگیری نکنیم 
تا بیست ســال آینده حسرت نبود مواد اولیه 
را خواهیم خورد پس باید به سمت صادرات 
محصول نهایی پیش برویم نه صادرات مواد 
اولیه.طیب نیا با بیان اینکه به طور حتم وظیفه 
ما ایفای مســئولیت های اجتماعی اســت، 
خاطرنشــان کرد: باید مردم استان هرمزگان 
از مزایای فولاد هرمزگان ســهیم باشند اما 

بایــد نگاه به فــولاد هرمزگان ابتــدا ایجاد 
تولید و اشتغال باشــد و در کنارش حمایت 
از ورزش خواسته شــود.وی عنوان کرد: در 
حوزه مسئولیت های اجتماعی برنامه داریم و 
در بحث ایجاد باشگاه نیز تبعاتی دارد که باید 
صحبت کرد اما در بحث ســرمایه گذاری در 
ورزش و توســعه اماکن ورزشی نیز پای کار 

هستیم.
*  همواره فولاد هرمزگان یکه تاز و پیشتاز 

در امر ایفای مسئولیت های اجتماعی است

همچنین احمد مرادی نایب رئیس کمیســیون 
انرژی مجلس شورای اسلامی  در آئین آغاز 
عملیات اجرایی پروژه های توســعه شرکت 
فولاد هرمزگان، گفت : امروز اگر هســتیم و 
توفیق خدمت داریم به برکت خون شهداست و 
این اقدام توسعه ای در شرکت فولاد هرمزگان 

قابل ستایش و تقدیر است. 
   وی بــا بیــان اینکــه نگاه طیــب نیا در 
فــولاد مبارکــه اصفهــان نگاه جهــادی و 
توســعه ای اســت، اظهــار کرد: اســتاندار 
 هرمــزگان از زمان حضــورش رفع دغدغه 
هرمزگانی هاست و با تعامل مناسبش با دولت 
و مجمــع نمایندگان هرمــزگان در مجلس و 
مدیران بنــگاه های اقتصادی بــه طور حتم 
 آینده درخشــانی برای هرمزگان رقم خواهد 

خورد.
   مرادی با اشــاره به اینکه از ابتدای شــروع 

به کار فولاد هرمزگان تاکنون در جریان روند 
پیشرفت آن هستم و همواره به دنبال حمایت آن 
بوده و خواهم بود، عنوان کرد: گزارش عملکرد 
معروفخانی در فولاد هرمزگان مثبت و نشــان 
داده که توانســته به خوبی فولاد هرمزگان را 
در مسیر توسعه قرار دهد.وی ادامه داد: تمامی 
انتظار ما این اســت که توسعه فولاد هرمزگان 
بزودی رخ دهد و این توســعه را در اســتان 

هرمزگان لمس کنیم. 
   نماینده مردم هرمزگان در مجلس شــورای 
اســلامی با بیــان اینکه تمامــی حمایت ها 
و پشــتیبانی ها مشــروط به چندکار است، 
خاطرنشــان کرد: در حضــور رئیس جمهور 
تمامی اعضــای مجمع نمایندگان هرمزگان در 
مجلس مشــکلات مردم را بیان کردیم و یکی 
از خواســته های مطرح شــده و مورد قبول 
رئیس جمهور اســتفاده و اعتقاد به نیروهای 
 بومی اســت اکنون شاهد هســتیم هنوز این 
وعده رئیس جمهور محقق نشــده یا در برخی 
از نهادهــای موجود در هرمزگان بالعکس رخ 

داده است.
  مرادی با اشــاره به اینکه فولاد هرمزگان در 
تعهد به مســئولیت های اجتماعی هیچ کم و 
کاستی نگذاشته است، خاطرنشان کرد: همواره 
فولاد هرمزگان یکه تاز و پیشتاز در امر ایفای 
مســئولیت های اجتماعی اســت.وی با بیان 
اینکه ســهم نیروهای بومی در هیات مدیره و 
مجموعه های زیر نظر فولاد هرمزگان فراموش 
 نشــود، اظهار کرد: در اســتانی قرار داریم که 
هرمزگانی ها با تحصیلات و تخصص ویژه باید 
بکار گرفته شوند و این طرح توسعه ای فولاد 
هرمزگان می تواند زمینه تحققش را فراهم کند.
مرادی در پایان گفت: انتظار داریم فولاد مبارکه 
اصفهان با تاســیس باشــگاه فولاد هرمزگان 
موافقت کند تا بتوانیم درخشش بیشتری را در 

ورزش هرمزگان شاهد باشیم.

*  هرمزگان باید به رتبه نخســت تولید 
فولاد کشور دست یابد

 اســتاندار هرمزگان مهدی دوســتی نیز در آئین 
آغاز عملیات اجرایی پروژه های توسعه شرکت فولاد 
 هرمزگان، افزود: دولت مردمی شامل دو کلیدواژه 
مردم و عدالت اســت و باید بر این اساس حرکت 
کند و امروز تمامی دستگاه های اجرایی باید به آن 
 پایبند باشد.وی با بیان اینکه باید مردم هرمزگان 
توسعه های بنگاه های اقتصادی را در استان لمس 
کنند، عنوان کرد: هرمزگان امروز رتبه نخســت 
بیکاری در کشــور اســت و به هیچ وجه زیبنده 
پتانســیل و ظرفیت های کنونی هرمزگان نیست.  
استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه باید زنجیره پایین 
دستی در بنگاه های اقتصادی شکل بگیرد تا زمینه 
توسعه را فراهم کنیم و زمینه ایجاد اشتعال بوجود 
 بیاید، اضافه کرد: هرمزگان باید به رتبه نخست تولید 
فولاد کشور دست یابد و در این راه تمامی شرایط 
فراهم است.  وی با بیان اینکه وظیفه بنده حمایت 
از بنگاه های اقتصادی در تامین پایدار انرژی است، 
عنوان کرد: باید پوشــه های خدماتی و اجتماعی 
بنگاه های اقتصادی در اســتان هرمزگان فعال تر 
شــود و از ظرفیت های استانی بهره گرفته شود.  
دوستی با اشاره به اینکه باید زیرساخت های لازم 
برای توسعه بنگاه های اقتصادی فراهم کنیم، افزود: 
 اگر به بخش خصوصی اعتماد کنیم این توسعه فراهم 
می شــود.   به گزارش ایســنا ، وی با بیان اینکه 
روستاهای زیادی با مشکل آبرسانی مواجه هستند 
و از فولاد هرمزگان می خواهیم در زمینه لوله های 
فولادی به مدد استان بیایند.استاندار هرمزگان در 
پایان گفت: باید توســعه معادن کانی استان را 
فعال کنیم و به طور حتم در بخش معادن کانی 

غیرفلزی ورود جدی خواهیم داشت.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان در آئین آغاز عملیات اجرایی پروژه های توسعه شرکت فولاد هرمزگان عنوان کرد 

فولاد هرمزگان پیشتاز 
در ثبت رکوردهای فولادی در کشور

 اگر امروز شاهد آغاز چهار پروژه توسعه ای از فولاد هرمزگان هستیم ؛ به همت  طیب نیا در مجتمع فولاد مبارکه اصفهان بوده است

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان در آئین آغاز عملیات اجرایی پروژه های توسعه شرکت فولاد هرمزگان عنوان کرد 

فولاد هرمزگان پیشتاز در ثبت رکوردهای فولادی در کشور

گروه  گزارش // مدیرکل شیلات هرمزگان از  افتتاح 
و بهره برداری از فــاز اول پروژه )احداث بازوی اصلی 
موج شــکن( بندر صیادی رمچاه – قشم به مناسبت 
دهه مبارک فجر انقلاب اســلامی بــا حضور معاون 
توسعه و پشتیبانی استانداری هرمزگان،رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی استان، ائمه جمعه شهرستان 
قشم،فرماندار شهرستان،جمعی از مسئولین استانی و 
شهرستانی و  جمعی از مردم و صیادان این پروژه خبر 

داد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، در این مراســم معاون توسعه 
و پشــتیبانی اســتانداری هرمزگان ضمن تبریک ایام دهه 
مبارک فجر گفت: با توجه به قرار گرفتن این پروژه از جمله 
پروژه های مصوب ســفر رئیس جمهور محترم، شاهد بهره 
برداری از فاز دوم این پروژه باشیم. در ادامه رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی اســتان هرمزگان ضمن تشــکر از 
تلاش های صورت گرفته توسط شیلات هرمزگان،پیمانکار 
و مســئولان امر  در تحویل و بهره بــرداری به موقع از این 
پروژه گفت: این پروژه را می توان یکی از دست آوردهای 
خوب انقلاب اســلامی و از اولین بنادر صیادی استان پس 
 از انقــلاب  خواند.صالح دریانورد همچنیــن افزود: امید 
می رود در آینده ای نزدیک ضمن تامین اعتبارات لازم شاهد 
خدمت رســانی این پروژه به جامعه صیادی باشیم.  وی در 
ادامه بهسازی بازوی شرقی، جمع آوری بازوی غربی قدیمی، 
احداث دایک ها،لایروبی حوضچه،احداث اســکله بتنی و 
سایت پشتیبانی با توجه به مصوبات سفر رئیس جمهور  از 
جمله اقدامات در فاز دوم خواند.در ادامه مدیرکل شــیلات 
هرمــزگان برگزاری یادواره هــا و برنامه های دهه مبارک 

فجر را باعث تداوم حرکت انقلاب اسلامی دانست و گفت: 
این ایام برای ملت ایران همواره پر خیر و برکت بوده است.

عبدالرســول دریایی گفت: در چهل و سومین سال پیروزی 
انقلاب شکوهمند اسلامی،مجموعه شیلات استان هرمزگان 
پنج پروژه شیلاتی با اعتباری بالغ بر ۷۲۰ میلیارد ریال  به 
افتتاح و بهره برداری می رســاند.وی افتتاح و بهره برداری 
از فاز اول پروژه )احداث بازوی اصلی موج شــکن( بندر 
صیادی رمچاه – قشــم با اعتباری بالغ بــر ۳۲۰ میلیارد 
 ریال یکی از  پروژه های مهم شــیلات استان در دهه فجر 
ســال جاری خواند و تصریح کرد: این پــروژه برای ۳۲۷ 
 نفر اشــتغال زایی ایجاد کرده اســت.دریایی با بیان اینکه 
خدمات رسانی و ارتقای شــرایط صید و صیادی یکی از 
اولویت های مهم در اجرای این پروژه شیلات هرمزگان است 
گفت: در همین راســتا فاز اول پروژه بهسازی بندر صیادی 
رمچاه قشــم با اعتباری بالغ بر ۳۲۰ میلیارد ریال از محل 
اعتبارات اســتانی از تیرماه ۱۳۹۹ آغاز شده و خوشبختانه 
طبق برنامه ریزی در موعد مقرر به بهره برداری رسید.مدیرکل 
شیلات استان هرمزگان عنوان کرد: فاز اول پروژه بهسازی 
بندر صیادی رمچاه شامل احداث بازوی اصلی موج شکن به 
طول ۶۹۰ نفر است.وی خاطر نشان کرد : بندر صیادی رمچاه 
با توجه به موقعیت جغرافیایی و اقلیمی خود دارای شرایط 
ویژه ای اســت و این شرایط به  نوبه خود می تواند وضعیت 
متفاوتی را درزمینه رونق صیادی ، معیشــت مردم و جذب 
توریسم در این شهرستان فراهم کند .گفتنی است بندر صیادی 
رمچاه قشــم به بیش از ۳۳۰ نفر صیاد و حدود ۱۱۰ فروند 
شــناور در قالب یک تعاونی صیادی با بیش از ۲۶ هزار و 

۵۰۰ تن صید خدمات دهی می کند.

به مناسبت دهه مبارک فجر و به همت 
و پیگیری مجموعه شیلات هرمزگان صورت گرفت 

افتتاح فاز اول پروژه » احداث بازوی اصلی موج شکن « 
بندر صیادی رمچاه – قشم 

 تحقق وعده رئیس سازمان بسیج کارگران 
و کارخانجات سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان ؛

ارسال وسایل گرمایشی و بهداشتی 
به مناطق سیل زده هرمزگان

چهل و سومین 
سالگرد پیروزی 
انقلاب اسلامی 

گرامی باد



همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر صورت گرفت
 به آب اندازی همزمان چهار فروند شناور 

در بندر شهید رجایی
  گروه خبر // معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان گفت: عملیــات به آب انــدازی و از آب گیری)داکینگ 
و آنداکینــگ( همزمان چهار فروند شــناورهای تجســس و ناجی 
۳ و ۱۹، راهنمابــر هادی ۲ و ۴، همزمــان دهه مبارک فجر انقلاب 
اســلامی صورت گرفت. به گزارش خبرنگار دریا ، »محمدرضا پور 
رجبی« با بیان این مطلب به تشریح جزییات به آب اندازی این چهار 
شــناورپرداخت و اظهار داشت: شناور تجسس و نجات ناجی ۳ بعد 
از اتمام تعمیرات اساســی به دست متخصصان داخلی از جمله بدنه 
زیر آبی، بهینه ســازی سیســتم رانش  واتر جت و دریافت تاییدیه 
گواهینامه های ایمنی موسسه رده بندی،  همزمان با این ایام خجسته 
به چرخه فعالیت بازگشــت.   وی طول شناور ناجی ۳ را حدود ۲۰ 
متــر با عرض چهار متر و آبخور حدود یک متر عنوان کرد و افزود:  
ماموریت اصلی این شناور تندرو نجات افراد مصدوم و سانحه دیده 
در دریا اســت . معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان، طول شــناور راهنمابر هادی ۲ حدود ۱۷ متربا  ۴ متر و 
نیم عرض و آبخور یک متر و ۲۵ ســانتیمتر اعلام و ماموریت آن را 
 انتقال راهنما به کشــتی های ورودی جهت حفظ پهلوگیری ایمن به 
اسکله ها برشمرد وخاطر نشــان کرد : این شناور نیز  پس از اتمام 
 تعمیرات زیر آبی و اساســی و دریافت تاییدیه کارشناسان موسسه 
رده بندی به آب اندازی شــد.این مقام مسئول، )داکینگ( از آبگیری 
شــناور راهنمابر هادی ۴ را از دیگر اقدامات صورت گرفته دردهه 
مبارک فجر عنوان کرد و گفت : انجام بازدیدهای زیر آبی و بررســی 
عملکرد سیستم رانش شناوراقداماتی است که بر روی این شناور انجام 
می گیرد . پوررجبی درباره داکینگ شناور تجسس و نجات ناجی ۱۹ 
بــا ۲۰ متر طول، ۴ متر عرض و یک متر آبخور نیز گفت: همزمان با 
 ایام الله دهه مبارک فجر عملیات از آب گیری برای خزه تراشــی و 
رنگ آمیزی بدنه زیر آبی شــناور یاد شده نیز به جهت حفظ سرعت 
شناور در ایام تعطیلات پیش رو برای امداد رسانی سریع به شناورهای 
مضطر در دریا، آغاز شد. معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمــزگان انجام این اقدامات فنی در ایام الله دهه مبارک فجر انقلاب 
اســلامی را تنها بخشی از توانمندی متخصصان بومی استان و اثبات 

باورمندی آنان در تعمیرگاه دریایی بندر شهید رجایی دانست.

نیروی هوایی ارتش 
با همه توان از مرز های کشور دفاع می کند 

  گروه خبر // فرمانده پایگاه شکاری شهید عبدالکریمی هرمزگان 
گفت: نیروی هوایی ارتش همیشــه در منطقه حاضر است و با همه 
توان از مرز های کشــور دفاع می کند.به گــزارش  خبرنگار دریا ؛  
امیر ســرتیپ دوم خلبان محســن حیدریان در مراسم بزرگداشت 
روز نیروی هوایی ارتش افزود: ما در شــرایط سخت تحریمی سر 
پا ایستاده ایم تا اقتدار ارتش را به همه نشان دهیم و تا زنده هستیم 
هیچکس به این مرز بوم نزدیک نمی شود.وی گفت: ما فرزندان همان 
افســرانی هستیم که در حضور حضرت امام خمینی )ره( رژه رفتند 
و به انقلاب پیوستند.ســرتیپ دوم خلبــان حیدریان افزود: همه ما 
آماده ی جانفشانی برای ارزش های انقلاب هستیم.استاندار هرمزگان 
نیــز گفت: ارتش با بیعت خود با انقلاب اســلامی کمر طاغوت را 
شکست.مهدی دوستی افزود: ارتش امروز افرادی را تربیت می کند 
که الگوی جانفشــانی و ایثار هســتند.وی افزود: در نیروی هوایی 
ارتش هر روز شاهد تحولات و حرکت رو به جلو در زمینه ای های 

فنی و عقیدتی هستیم.

خبر
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سرمقاله

   درحالیکه هرمزگان قطب اقتصاد ایران اســت و برخلاف 
 جایــگاه اقتصادی و تجاری اش، امــا از آن طرف در صدر 
اســتان های فقیر با بیکاری و بیماری، فلاکت و محرومیت 
و گرانی می باشــد؛ این فقر و فلاکت باعث ســوء تغذیه و 
وجود انواع بیماری در بیشتر محرومان شده است واز طرفی 
هــم آنها توان درمان را ندارند و نیاز اســت که بیمارســتان 
تخصصی و فوق تخصصی خیریه در اســتان احداث شود تا 
محرومان بخاطر فقر ونداری جان شــان را از دست ندهند و 
 یا زجر نکشند. روزانه موارد زیادی از این خانواده ها تماس 
 می گیرنــد، پیام می دهند ویــا آنها را می بینیــم که برای 
هزینــه های اولیه دارو ودرمان درمانده شــده اند و کودک و 
 جوان و زن ومرد هم مســتثنی نیستند. بیشتر این محرومان 
نمی توانند خودشان را درمان کنند ویا روند درمان را تکمیل 
 کننــد. برخی هم بــا کمک خیرین مراحل درمــان را انجام 
می دهند. اما این شــرایط شایسته مردمان این دیار نیست که 
از صنایع هم فقط آلودگی، ترافیک و گرانی نصیب شان شود 
و زمانی هم که بیمار می شــوند، تــوان درمان ندارند و هیچ 
حمایتی از آنها نمی شــود. در این سال ها بارها در زمان تهیه 
گزارش از مناطق مختلف افرادی را دیده ام که بدلیل نداشتن 
هزینه درمان، چشم، دســت و پا و... و برخی هم جان شان 
را ازدســت دادند و این روند هم متاســفانه ادامه دارد و نیاز 
اســت که برای نجات جان بیماران محروم اقدامی اساســی 
 صورت گیرد تا هیچ بیماری بدلیل بیماری جانش را ازدست 
ندهد . مقام معظم رهبــری می فرمایند:« ما می خواهیم اگر 
کسی در یک خانواده مریض شد، بیش از رنج مریض داری، 
رنج دیگری نداشته باشد«. اما متاسفانه این فرمایش معظم له 
کمتر مورد توجه دولت ها در ادوار مختلف قرار گرفته است 
وعلاوه بر هزینه های گران درمان در استانی مانند هرمزگان، 
کمبود پزشک، تجهیزات و تخت درمانی، نوبت دکتر، دارو و.... 
وجود دارد که درد بیماران را چند برابر می کنند وبرخی برای 
درمان به تهران، شــیراز، یزد و... می روند و نماینده ولی فقیه 
 در استان نیز بارها از این موضوع گلایه کرده اند. از آن طرف 
خانواده هــای محرومی که توان رفتن به دکتــر ندارند و یا 
نمی توانند هزینه های ســنگین دارو و درمان، سونوگرافی و 
آزمایشات و...  را بپردازند، مجبورند درد و رنج بیماری را به 
 جان بخرند. حال که سیاست کشور بر فرزندآوری است، بایستی 
حمایت های ویژه ای از سلامت و سیستم بهداشت و درمان 
صــورت گیرد و محرومان بیمه شــده و بیمه نیز هزینه ها را 
پوشــش ۱۰۰درصدی دهد تا محرومان برای درمان درمانده 
نشوند و از فرزندآوری نیز نگرانی برای غربالگری نوزاد، درمان 
و... نداشته باشند. باری دیگر تاکید می کنیم که هرمزگان بدلیل 
 آمار بالای فقیــران و محرومان، نیاز به مراکز درمانی خیریه 
دارد تــا محرومان بتوانند خدمات درمانی رایگان را دریافت 

   علی زارعینمایند.

هرمزگان نیازمند بیمارستان خیریه 

22 بهمن سالروز پیروزی غرورآفرین انقلاب اسلامی 
بر ملت شهید پرور ایران مبارک

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

گروه  خبر //  نماینده مردم هرمزگان در مجلس 
شورای اسلامی با تاکید بر اینکه تبدیل فین به 
شهرستان یک مطالبه جدی است گفت: سالانه 
به ایجاد یک میلیون شغل در کشور نیاز است و 
برای ایجاد اشتغال نیازمند همراهی همه بخش ها 

با دولت هستیم. 

   احمــد مرادی نماینده مــردم هرمزگان در مجلس 
شــورای اســلامی در آیین آغازین عملیات اجرایی 
کارخانه تولید کنستانتره آهن آک کهور فین اظهارداشت: 
این فضاها و فرصت ها با اهدای خون شهدا و به برکت 
انقلاب اســلامی ایران به وجود آمده  اســت و باید 
قدردان زحمات و تلاش های آن ها باشیم. وی افزود: 
پیشرفت ۳۰ درصدی پروژه قبل از آغاز رسمی پروژه 
را باید به فال نیــک می گیریم و این اطمینان باید در 
تمام سرمایه گذاران ایجاد شود تا سرعت پروژه ها بالا 
رود. مرادی بیان کرد: امروز کشور به ایجاد یک میلیون 
شــغل نیاز دارد و این یک میلیون شغل را دولت به 

تنهایی نمی تواند ایجاد کند و همه بخش ها باید پای کار 
بیایند تا این نیاز به شغل کشور مرتفع شود.وی ادامه 
داد: بخش فین یکی از بخش های قدیمی ما اســت و 
ســال ۱۳۳۹ اینجا بخش شده و مردم توقع دارند این 
بخش به عنوان شهرستان ارتقا پیدا کند.نماینده مردم 
هرمزگان بیان کــرد: راه اندازی صنایع در بخش فین 
می تواند جمعیت بسیاری را به سمت بخش فین بیاورد 
تا ارتقا به شهرســتان از لحاظ قانونی اشکالی نداشته 
باشد. وی ادامه داد: در غرب بخش فین در بحث راه ها 
مشکل اساسی داریم و با کمترین بارندگی راه مناطق 
بسته می شود و مردم باید مدت ها معطل باشند که راه ها 

بازگشایی شــود و این امر عزمی جدی می خواهد و 
این اتفاق در حوزه راه ها باید برای مردم بیافتد.مرادی 
تاکید کرد: تعریــض راه بندرعباس به فین به صورت 
لاک پشتی پیش می رود و برای پیمانکاران مشکلات 
اعتباری وجود دارد و بایست حمایت هایی انجام شود 
تا کارها با سرعت بیشتری پیش برود.به گزارش تسنیم؛ 
نماینده مردم هرمزگان تصریح  کرد: در بحث بهداشت 
و درمان هم این منطقه بسیار ضعیف است و پیشنهاد 
احداث بیمارستان بســتر درمان را داده ایم و حتی از 
شــرکت فولاد کاوه هم خواستیم پای کار بیاید و این 

مشکل بخش فین نیز حل شود.

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس :

سالانه به ایجاد یک میلیون شغل در کشور نیاز است

پشت پرده سیاست 

  
تأکید وزرای خارجه ایران و روسیه بر احیای سریع برجام

وزارت خارجه روســیه از گفتگوی تلفنی وزیر خارجه این کشور با همتای 
ایرانــی درباره روابط دوجانبه، مذاکرات وین و مســائل منطقه ای خبر داد. 
وزارت خارجه روســیه از گفتگوی تلفنی »سرگئی لاوروف« وزیر خارجه 
این کشور با »حسین امیرعبداللهیان« وزیر خارجه جمهوری اسلامی ایران 
خبر داد. طبق بیانیه منتشــر شده بر روی سایت وزارت خارجه روسیه، در 
این تماس که به ابتکار طرف ایرانی انجام شــد، طرفین در خصوص نتایج 
ســفر موفقیت آمیز آیت الله »سید ابراهیم رئیســی« رئیس جمهوری اسلامی 
ایران به مســکو به تبادل نظر پرداختند و بر توســعه بیشتر همکاری ها در 
همه زمینه ها بر اســاس توافقات صورت گرفتــه بین رئیس جمهور ایران و 
همتای روس وی تاکید کردند. بر اساس این بیانیه، وضعیت پیرامون برجام 
در چارچــوب مذاکــرات جاری در وین برای احیای کامــل توافق نیز در 
این تماس مورد بحث قرار گرفت. دو طرف همچنین احیای ســریع برجام 
به شــکل اولیه آن را خواســتار شدند. مســائل منطقه ای نیز یکی دیگر از 
محورهای گفتگوی دو وزیر خارجه بود. حســین امیرعبداللهیان وزیر امور 
خارجه جمهوری اســلامی ایران ۱۸ بهمن ماه در نشست خبری مشترک با 
همتای فنلاندی در پاسخ به سؤالی درباره ادامه دور هشتم مذاکرات در وین 
و پیــش بینی حصول نتیجه گفت: ما بر آخرین متونی که در نتیجه مذاکرات 
ایــران با گروه ۱+۴ و همچنیــن NoN-PaPer هایی که از طریق آقای 
مورا تبادل شــده بود تمرکز کردیم. در مرور آخرین متون به دست آمده از 
مذاکرات وین، ما هنــوز در حوزه رفع تحریم  ها، بخش هایی از مطالباتمان 
مورد توجه قرار نگرفته اســت. همکارم آقای علی باقری و کارشناســان 
ارشــد مذاکره کننده در روزهای آینده در وین بر سندی که قرار است مورد 
توافق قرار گرفته شود، تمرکز خواهند کرد و در آن سند طرف های مختلف 
بازگشــت و پایبندی خودشــان را به تعهدات در برجام اعلام کنند.رئیس 
دستگاه دیپلماسی خاطرنشان کرد: امیدواریم بتوانیم در این مرحله به توافق 
نهایی نزدیک شــویم، اینکه آیا می توانیم در روزهای آینده مذاکرات را به 
یــک توافق خوب منجر کنیم، اکنون بســتگی به ابتکار، نیت و رفتار ســه 
کشــور اروپایی و طرف آمریکایی دارد. این که طرف آمریکایی و سه کشور 
اروپایی عضو برجام، آیا به معنای واقعی با حســن نیت و جدیت به دنبال 
رسیدن به توافق هستند یا نه موضوعی است که در طرف مقابل باید جستجو 
کرد. آن چه به جمهوری اســلامی ایران برمی گردد با خوشبینی، حسن نیت 
و جدیت به تلاش های خودمان برای رســیدن به یک توافق خوب و حتی 
فوری ادامه خواهیم داد.»میخائیل اولیانوف« نماینده روســیه در مذاکرات 
وین دیروز در پیامی توییتری از ادامه مذاکرات خبر داد و افزود: »مذاکرات 
ظاهراً در مرحله نهایی است که به عزم و تلاش های پرانرژی تمامی طرف ها 
برای رســیدن به نقطه مقصد که احیای کامل برجام از جمله رفع تحریم ها 
اســت، نیاز دارد«. اتحادیه اروپا نیز پس از آن با صدور بیانیه ای برگزاری 
ادامه دور هشــتم مذاکرات وین برای لغو تحریم ها علیه جمهوری اسلامی 

ایران در تاریخ ۱۹ بهمن ماه را مورد تأیید قرار داد.

تازه های مطبوعات
همشهری - این روزنامه نوشت : اطلاعات منتشر شده توسط سازمان ثبت احوال 
کشــور نشان می دهد در ســال۱۳۹۲،تعداد ۵ درصد از کل ازدواج های ثبت  شده، 
برای بار دوم یا ســوم بوده اند که این رقم در سال ۱۳۹۸به ۲۲ درصد افزایش یافته 
اســت.در سال ۱۳۹۸نیز ۱۷.۱ درصد از ازدواج های مردان مربوط به آنانی بوده که 
دست کم برای بار دوم ازدواج کرده اند. این سهم درباره زنان هم برابر با ۱۵.۴ درصد 

از ازدواج هاست.
 جمهوری اســامی - این روزنامه نوشت : همه باید بپذیرند که قرار نبود در نظام 
جمهوری اســلامی فاصله طبقاتی بیشتر شود به طوری که عده ای در اشرافی ترین 
کاخ ها زندگی کنند و از ســر سیری در حراج تهران ۱۵۰ میلیارد تومان برای اثری 
که به قول آن صاحبنظر هنرشناس اصلًا چیزی نیست پول خرج کنند و ۱۰ میلیون 
خانواده زیر خط فقر زندگی کنند.آیا بهتر نیست حضرات مسئول به جای دامن زدن 
به جنگ قدرت و همدیگر را به ناکارآمدی متهم کردن، درصدد پاک کردن لکه ننگ 
تبعیض و بی عدالتی و فاصله طبقاتی شرم آور از دامن نظام جمهوری اسلامی برآیند؟!

 فرهیختگان - این روزنامه نوشت : دولت سیزدهم رشد ۸ درصدی برای سال ۱۴۰۱ 
هدف گذاری کرده است. پیش بینی و هدف گذاری رشد ۸ درصدی درحالی است که 
نگاهی به وضعیت دهه۹۰ نشان می دهد در سال های ۱۳۹۰، ۱۳۹۱، ۱۳۹۴، ۱۳۹۷ 
و ۱۳۹۸ رشد اقتصادی ایران منفی بوده است. اما تصور رشد بالا چندان دور از انتظار 
نیست؛ چراکه رشد بلندمدت )دوره ۱۳۹۰-۱۳۶۸( در ایران ۳.۲ درصد است و در 

سال ۱۳۹۵ نیز رشد اقتصادی ۱۴ درصد در ایران تجربه شده است.
 شرق- این روزنامه به نقل از محمد هاشمی نوشت : درباره تغییر نظام سیاسی ریاستی 
یا تعبیر درست تر آن نیمه ریاستی به پارلمانی باید گفت این موضوع حدود ۱۰ سال 
پیش مطرح شــد و همان زمان آقای هاشمی مخالف این موضوع بود و رفت و با 
رهبری درباره اش صحبت کرد و موضوع منتفی شد. به هر حال، وقتی رأی مستقیم 

مردم برای تعیین رئیس جمهور کنار برود، فاصله ای با جمهوریت ایجاد می شود. 
انعکاس

دیده بان ایران نوشت: یک کانال اطلاع رسانی نزدیک به جریان انقلابی  درگزارشی 
نوشت: امیرعبداللهیان در جلسه کمیسیون امنیت ملی مجلس به صراحت گفته که ما 
مجوز مذاکره با آمریکا را گرفته ایم ولی یکی از نزدیکان آقای جلیلی به دروغ توئیت 
می کند که »وزیر خارجه بابت مطرح کردن مذاکره با آمریکا از سوی مقام عالی رتبه 
تذکر گرفته است!« وزیر خارجه در ادامه گفته ما خط قرمز نظام و رهبری را ابدا رد 

نمی کنیم و واقف هستیم که تیم قبلی چه کرده و ما چه می کنیم!
فردانیوز خبر داد: در پی انتشار توئیتی از حسین دهباشی،  مستندساز که حاوی اتهامی 
 ناروا درباره علت رحلت یادگار امام)ره( حجت الاســلام سیداحمد خمینی بود، بیت 
بنیان گذار جمهوری اسلامی از وی شــکایت قضایی کرد. همزمان،دفتر نشر معارف 
انقلاب در اطلاعیه ای اعلام کرد: به تازگی مطلبی در شبکه اجتماعی توئیتر درباره علت 
درگذشت یادگار امام راحل، مرحوم حجت الاسلام والمسلمین حاج احمد خمینی منتشر 
شد و سپس این مطلب به آیت ا... هاشمی رفسنجانی  داده شده است که صحیح نیست.

گروه خبر // با پیگیری و دستور استاندار هرمزگان از 
این پس لنج داران و ملوانان این استان می توانند در 
چارچوب قانون و مقررات ابلاغی، کالای مجاز از طریق 

مبادی رسمی با شناورهای خود وارد کنند. 
   بــه گــزارش  خبرنگار دریا ؛ یکی از سیاســت های 
مهم دولت ســیزدهم حمایت از لنج داران سنتی و ملوانان 
بوده تا با تســهیل امور مرتبط بــا واردات کالا از طریق 

 شناورهایشــان، چرخ معیشــت خود را به گردش در 
بیاورند. 

   بر همین مبنا پیگیری حمایت از لنج داران در اســتان 
هرمزگان از طریق اســتاندار هرمزگان آغاز و با دستور 
مهندس مهدی دوســتی واردات کالای مجاز توســط 
شناورهای لنج داران و ملوانان این استان از طریق بنادر و 
مرزهای رسمی ابلاغ شد. متن ابلاغیه به شرح ذیل است: 

به اطلاع لنج داران ســنتی و ملوانان اســتان هرمزگان 
می رساند، درپی صدور مجوز از ستاد مرکزی و تصویب 
آن در مراجع ذیصلاح اســتان و ابلاغ به دســتگاه های 
ذیربط اســتانی کلیه لنج داران و ملوانان استان می توانند 
در چارچوب مقررات اعلامی با شناورهای خود ورود و 
خروج نموده و نسبت به واردات کالاهای مجاز از بنادر و 

مرزهای رسمی استان اقدام کنند.

خبر خوش استاندار هرمزگان برای لنج داران و ملوانان هرمزگان ؛

لنج داران و ملوانان می توانند کالای مجاز از طریق مبادی رسمی وارد کنند

  

گروه خبر //  فرمانده انتظامی استان 
از شناسایی و دستگیری ۳۶۶ معتاد 
متجاهر و ولگرد به منظور پیشگیری 
و کاهش جرم سرقت در اجرای طرح 

محله محور خبر داد. 
   ســردار غلامرضا جعفری  افزود: در 
راستای ارتقاء امنیت و آرامش عمومی 
شــهروندان و بــه منظور پیشــگیری 
 از وقــوع ســرقت در اســتان ،طرح 
جمع آوری معتادیــن متجاهر وکارتن 
خواب در قالب طرح نصر به مدت یک 
هفته در استان اجرا شد. وی افزود: در 
اجرای این طرح که با اســتفاده از تمام 
امکانات کلانتری ها و پاســگاه های 
استان با محوریت پلیس مبارزه با مواد 
مخدر انجام شــد ۳۶۶ معتاد متجاهر 

 و بلامکان دســتگیر و مقادیری انواع 
مواد مخــدر از آنان کشــف و ضبط 
شــد.این مقام انتظامی اســتان اظهار 
داشــت: معتــادان جمع آوری شــده  
جهت غربالگری به ســامان ســرای 
شــهرداری انتقال که پس از غربالگری 
تعــدادی از آنان که شــرایط تجاهر 
داشــتند  به مراکز درمانی و کمپ های 
ماده ۱۶ اســتان تحویل داده شــدند.
به گزارش ایســنا ؛ فرمانــده انتظامی 
 اســتان با تاکیــد بر اجرای مســتمر 
طرح های محله محــور و طرح نصر 
در استان و قاطعیت پلیس در ارجرای 
این طرح ها که با هدف ارتقائ امنیت 
 و ارامــش عمومی اجــرای می گردد، 
خاطر نشــان کرد: از آنجا که یکی از 

دلایل وقوع ســرقت های خرد وجود 
معتادان بــه ویژه معتــادان متجاهر و 
بی خانمان هســتند بــه همین جهت 
جمع آوری و دســتگیری ایــن افراد 
در پیشــگیری و کاهش جرم سرقت 
تاثیــرات بســزایی داشــته و موجب 
 افزایــش امنیــت خاطر شــهروندان 

می شود.

 شناسایی و دستگیری ۳۶۶ معتاد متجاهر 
در هرمزگان

فراخوان مزایده عمومی شماره 400/06

روابط عمومی شرکت مدیریت تولید برق هرمزگان

شــرکت مدیریت تولید برق هرمزگان در نظر دارد اقلام راکد خود را به شــرح مذکور و با جزئیات مندرج در 
اسناد مزایده را با بهره گیری از ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( با شماره مزایده 

1000007021000002به صورت الکترونیکی به فروش برساند .
زمان انتشار در سایت : ساعت 12 روز چهارشنبه مورخ1400/11/20

مهلت دریافت اسناد مزایده : ساعت 19 روزپنج شنبه مورخ1400/11/28
تاریخ بازدید : از روز شنبه مورخ 1400/11/30تا روز یکشنبه مورخ 1400/12/01از ساعت 9 الی 14

آخرین مهلت ارسال و بارگذاری پیشنهاد قیمت : ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1400/12/11
زمان بازگشایی پیشنهادات : ساعت 9 صبح روز پنج شنبه مورخ1400/12/12

زمان اعلام به برنده : ساعت 11 صبح روز پنج شنبه مورخه 1400/12/12
مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار )ودیعه( 258,142,201 ریال می باشد .

ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی می باشد :
1. برگزاری مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرایند مزایده شامل 
خرید و دریافت اسناد مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه( ، ارسال 
پیشنهاد قیمت ، بازگشایی پاکات ، اعلام به برنده ، واریز وجه مزایده و تحویل کالا در بستر سامانه از این طریق 

امکان پذیر می باشد .
2. پیشنهاد می گردد با توجه به تنوع کالاهای مطرح شده در مزایده قبل از ارائه پیشنهاد از اقلام موضوع مزایده 

بازدید به عمل آورید .
3. علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های 

ذیل تماس حاصل نمایند : مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه: 021-41934
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فروش اقلام راکد انبارنیروگاه بندرعباس

نوبت دوم

  گروه خبر // مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق هرمزگان از برپایی 
اولین نمایشــگاه توانمندی های صادراتی غیرنفتی در بندر جاسک خبر داد و 
گفت: استفاده از ظرفیت های بالقوه در قلب سواحل مکران عامل مهمی در توسعه 

اقتصاد دریا محور در بنادر کوچک بشمار می رود. 
  به گزارش خبرنگار دریا ، »حمیدرضا محمدحســینی تختی«در حاشــیه برگزاری 
 نمایشــگاه توانمندی هــای صادراتی غیرنفتی عنوان کرد: این نمایشــگاه با حضور 
 ارگان هــای دولتی گمرک، جهاد کشــاورزی، میراث فرهنگی و گردشــگری و نیز 
شرکت های خصوصی کشتیرانی و تخلیه بارگیری فعال در این زمینه گشایش یافت. 
وی افزود: این نمایشگاه شامل ۱۲ غرفه از تاریخ ۱۷ بهمن لغایت ۲۱ بهمن ماه جاری 
به مدت ۴ روز در محل اداره بندر و دریانوردی جاســک دایر می باشــد. این مقام 
مسئول اظهار داشــت: بخش اعظم عملیات تخلیه بارگیری در بندر جاسک مربوط 
به انواع کاشی و ســرامیک، میوه های فصل، ترشــیجات، انواع رب، آب لیمو، آب 
معدنی، کتاب و مصنوعات پلاســتیکی می باشــد که در این نمایشگاه درمعرض دید 
عموم قرارگرفته است. محمد حسینی گفت: بندر جاسک به لحاظ قرارگیری موقعیت 
 جغرافیایی خاص نسبت به بعد مسافت با کشــورهای حوزه خلیج فارس از اهمیت

ویژه ای به عنوان پایگاه مهم صادارتی در ســواحل مکران برخوردار می باشد. لازم 
به ذکر اســت؛ بندر جاســک با ۵۱ هزار نفر جمعیت در نزدیک دریای عمان و۳۲۰ 
کیلومتری شرق بندرعباس مرکز اســتان هرمزگان واقع شده است، سواحل مکران و 
جاســک به آب های ازاد و اقیانوس هند مشرف است و  این فضا در تصمیمات ملی، 

فراملی و حتی منطقه ای تاکنون نقش موثری ایفا کرده است.

استفاده از ظرفیت های  
مهم استراتژیکی در قلب سواحل مکران
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با حضور استاندار هرمزگان ؛
۶۰ هکتار از زمین های دولتی 

به محدوده شهر فین بندرعباس الحاق شد
   گروه خبر //  ۶۰ هکتار از اراضی دولتی متصل به محدوده قانونی در شرق 
شهر فین بندرعباس برای ساخت و ساز مسکونی و بازسازی و تامین مسکن 
اهالی و شهروندان و با حضور استاندار هرمزگان به محدوده این شهر الحاق شد. 
استاندار هرمزگان در این خصوص گفت: الحاق این زمین ۶۰ هکتاری یکی از 
مطالبات مهم و اساسی مردم منطقه از دولت سیزدهم بود.مهدی دوستی افزود: در 
زمان زلزله که خدمت مردم فین رسیدیم، وعده داده ایم در این زمینه مطالبه مردم 
محقق شود و این زمین ۶۰ هکتاری به فین الحاق شود.فین در چند ماه گذشته 
زلزله مهیبی را پشت سر گذاشته و بر همین مبنا مشکلاتی در حوزه مسکن برای 
مردم ایجاد شــد، اسکان جمعیت شهری در محل مناسب در دستور کار دولت 
سیزدهم قرار گرفت.به همین جهت و در راستای سیاست های نهضت ملی مسکن 
و به منظور حفظ هویت باغ شــهر فین، ۶۰ هکتار از اراضی دولتی متصل به 
محدوده قانونی در شرق شهر فین، جهت ساخت و ساز مسکونی و بازسازی و 
تامین مسکن اهالی و شهروندان، به محدوده شهر فین الحاق شد.در طرح نهضت 
ملی مسکن در این محدوده حدود ۷۵۰ قطعه مسکونی ویلایی احداث خواهد 
شــد و بخشی از جمعیت بخش فین در این منطقه ساکن خواهند شد و تمامی 
کاربری های خدمات عمومی و خدماتی لازم نیز برای این طرح مهم دیده شده 
است.به گزارش ایرنا ؛ این طرح مهم پس از انجام مراحل مقدماتی و ارائه طرح، 

مورد تایید کمیته فنی کمیسیون ماده پنج استان نیز واقع شده است.

شروع برداشت گوجه فرنگی در بخش سندرک 
  گروه خبر // برداشــت محصول گوجه فرنگی در۶۰۰ هکتار از زمین های 
کشــاورزی بخش سندرک شهرستان میناب آغاز شد.به گزارش  خبرنگار دریا، 
مدیر مرکز جهاد کشــاورزی بخش ســندرک گفت: پیش بینی می شود تا پایان 
امسال ۲۴ هزار تن محصول گوجه فرنگی از زمین های کشاورزی بخش سندرک 
برداشت شود.رحمت اله عباسی راونگی افزود: از هر هکتار ۴۰ تن گوجه فرنگی 
برداشت می شود که نســبت به پارسال ۵ درصد رشــد داشته است.وی گفت: 
محصولات تولید شــده علاوه برتامین نیاز بازار های داخلی استان به استان های 
فارس، اصفهان، تبریز و تهران ارسال می شود.عباسی افزود: روستا های سمسولی، 
گرو، چاهنان، درپهن، بندر و آرنگوبالا ازمناطق مهم تولیدگوجه فرنگی دربخش 
 سندرک هستند.کاشت گوجه فرنگی از نیمه اول مهرماه در بخش سندرک آغاز
می شود و برداشت آن از آذرماه آغاز و تاپایان فروردین ماه سال آینده ادامه دارد.

کاشت ۲۵۰ درختچه حرا درخور شهری جاسک 
  گروه خبر // رئیس منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان جاسک از کاشت 
۲۵۰ اصله درختچه حرادرحوزه شــهری این شهرستان به مناسبت دهه مبارک 
فجر خبرداد. اسلام بهرامی گفت: به مناسبت دهه فجر انقلاب اسلامی با حضور 
معاون امنیتی سیاسی واجتماعی فرمانداری جاسک. مسئولان شهرستانی. رئیس 
وکارکنان اداره منابع طبیعی وآبخیزداری و جمیت هلال احمر. خور حوزه شهری 
جاسک حراکاری شد.  وی گفت: درسطحی معادل ۴۰۰ هکتار ازخور شهری 
جاسک حرا کاری شده است.  به گفته رئیس منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
جاســک حرا کاری خورلوران جاسک باهدف ترویج فرهنگ منابع طبیعی و 
آبخیزداری توســعه جنگل های مانگرو  و ایجاد تفرجگاه اســت.  به گزارش 
باشــگاه خبرنگاران جوان ؛ جنگل های حرا درخور شهری بندر جاسک یکی 
از جاذبه های این شهر در زمینه حذب گردشگر وزیباسازی مناظر ساحلی است.  

خبری

روابط عمومی 
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گروه گزارش// شــهر بندرخمیر و شهرستان 
 خمیر بــا توجه بــه ویژگی هــای طبیعی و 
آبگرم های متعددی که دارد همواره هر ســال 
 گردشــگران زیادی را به ســوی خود جذب 

می کند. 
    از گذشته تا کنون افراد زیادی از مناطق مختلف 
جنوب ایران از آبگرم های متعدد شهرســتان خمیر 
بازدید می کنند. جنبه درمانــی آبگرم های خمیر 
زبانزد خاص و عام است. در این بین چشمه آبگرم 
سیاه کش یکی از بکرترین مناطق شهرستان خمیر 
اســت، این آبگرم بزرگ و بسیار زیبا در روستای 
نیمه کار  قرار دارد؛ که کمتر کسی از وجود آن باخبر 
اســت که همین امر نیز باعث شده که این آبگرم که 
خــواص درمانی زیادی نیز دارد از گزند آلودگی و 
ساخت وســاز و دیگر اقدامات توریستی در امان 
باشد. نگارنده از این آبگرم بازدید نموده و با افراد 
آگاه در مورد ویژگی های این آبگرم و وجه تسمیه 
آن گفتگو کرده اســت. آبگرم روستای نیمه کار، در 
بین اهالی به نام آبگرم ســیاه کش شناخته می شود 
که وجه تســمیه واژه ســیاه کش از واقعه ای که در 
گذشته های دور در این آبگرم صورت گرفته، اخذ 
گردیده است. در افواه عمومی این گونه آمده است 
که بــا توجه به وجود صخره هــای متعدد در این 
آبگرم و عمق زیــاد آب در زیر این صخره ها در 
 گذشته فردی که سیه چرده بود و دارای رنگ پوست 
تیره ای بود در زیر یکی از صخره های داخل آبگرم، 
در داخل عمق آب خفه شــده و مردم از گذشته به 
 خاطــر همین واقعــه نام این ابگرم را ســیاه کش 
گذاشته اند. در سال های متعدد افراد دیگری هم در 
این آبگرم جان خود را از دست دادند. لذا می بایست 
برای اســتفاده از این آبگرم، از راهنمایان محلی به 
خوبی استفاده گردد تا افراد با شناخت بهتری از این 
آبگرم استفاده کنند. این نوشتار که با حمایت های 
فرهنگی شورای اسلامی شهر بندرخمیر و شهردار 
 فرهنگ دوست و پر تلاش این شهر به رشته تحریر در 
 مــی آیــد در نظر دارد بــه ویژگی هــای آبگرم 
ســیاه کش و دلیــل اهمیت آن برای گردشــگران 
بپردازد. آبگرم سیاه کش علیرغم داشتن وِیژگی های 
درمانی و اثر بخشی آن برای بیماری های مفصلی، 
 از نظر دسترسی گردشگران به آن دارای مشکلاتی 
می باشــد و در فصول بارانی ســال بــا توجه به 
وجود دره ها و خاکی بودن مســیر آن گردشگران 
می بایســت با وسیله مناسب و راهنمایان محلی به 
این آبگرم که در روستای نیمه کار قرار دارد بروند. 
نخســت می بایســت به ویژگی های چشمه های 
 آگرم برای گردشگری سلامت پرداخته و سپس به 
ویژگی های آبگرم ســیاه کش برای گردشــگری 
سلامت پرداخته شود. چشــمه آب گرم یا چشمه 
گرمایی مکانی است که به صورت مداوم آب گرم یا 
داغ از زمین خارج می شــود و بخاطر درصد بالای 

مواد حل شــده معدنی آب بعضی از این چشمه ها، 
عده ای از آن ها استفاده درمانی می کنند. دکتر حسن 
اکبری محقق طب اســلامی ایرانــی در گفتگو با 
خبرنگار باشگاه خبرنگاران جوان درباره چشمه های 
آب گرم می گوید: هر چشــمه ای که توسط انر    ژی 
زمین گرمایی گرم شــود یا هر چشمه ای که دمای 
آب آن از دمای محیط بالا تر باشــد را چشمه آب 
گرم تعریف می کنند که البته تعاریف متعدد دیگری 
هم برای آن بیان شده است. از آنجا که حلالیت آب 
گرم بالا تر است املاح موجود در چشمه های آبگرم 

بسیار بالاست.
   این متخصص طب سنتی اظهار نمود که برخلاف 
اصطلاحی کــه در جامعه رواج پیــدا کرده املاح 
آب بخاطر جوشــیدن گرفته نمی شود بلکه در اثر 
جوشیدن تغییراتی در آب صورت می پذیرد که اگر 
مضراتی وجود داشــته باشد از آب کنده شده و آب 
سنگین به آب ســبک تبدیل می گردد و در روده و 
معده قسمت های از آن جذب و دیگر قسمت هایش 
جذب نمی گردد. اصولا خواص درمانی چشمه های 
آب گرم و آب های معدنی به عوامل گوناگونی مثل 
خواص فیزیکی، شیمیایی، درجه حرارت و گازهای 
مختلــف رادیواکتیویته بســتگی دارد. علاوه بر آن 
گردش و تفریح و زندگی در محیط سالم و به دور از 
هرگونه آلودگی در بهبود بسیاری از بیماری ها کمک 
نموده و کار درمان را تسریع می نماید. گرمای آب 
باعث می شود عضلات آرامش یابد. رسیدن گرما به 
رگ های بیمار، خــون را در بدن او افزایش داده و 
اکسیژن بیشتری در دسترس سلول ها قرار می دهد. 

همچنین گشاد شــدن مویرگ ها در اثر گرمای آب 
قابلیــت عکس العمل اعصاب را بالا برده و هدایت 
انرژی حرارتی مورد نیاز را تامین کرده، کار تبادل 
مواد در ســلول های بدن را تســریع و موجب رفع 
خســتگی عضلات و آرامش در سلســله اعصاب 
می شود. برای بیمارانی که عضلات ضعیف دارند یا 
بعد از عمل جراحی عضوی از بدنشــان بی حرکت 
و بی اســتفاده مانده فیزیوتراپی در آب گرم بخشی 
از درمان اســت چرا که مفاصــل و عضلات را در 
آب راحت تــر تــکان و ورزش می دهند تا حرکت 
عضو مســتحکم تر و پیشرفته تر شود. بهم ریختگی 
سلول های سیستم ایمنی بدن می تواند یکی از دلایل 
اگزما ها و التهابات پوستی باشد بنابراین کسانی که 
در اثر اختلالات سیستم ایمنی خود دچار اگزمای 
پوستی هستند با قرار گرفتن در چشمه های آب گرم 
التهاباتشــان تا حدی درمان می شود چرا که کمبود 
 انرژی ســلول ها تامین می گردد. آبگرم سیاه کش 
هم تمام ویژگی های فوق را داشــته و دارای دکتر 

ماهی های کوچک نیز می باشد.
   آبگرم ســیاه کش دارای جلبــک های زیبایی 
 اســت که در بســتر زمــان این جلبــک ها در 
صخره ها و آبشارهای آبگرم تاثیر گذاشته و باعث 
ایجاد رنگ های جذاب در صخــره ها و به ویژه 
مسیر سنگی آبشــارهای آبگرم گردیده است. در 
 اطراف آبگرم و در مکانی که شیب آب زیاد بوده، 
آسیاب های قدیمی متعدد مشاهده می شود که در 
 حال حاضر استفاده ای نداشته و تبدیل به آثار تاریخی 
شده اند. ســبک معماری آسیاب ها در شهرستان 

خمیر همانند آســیاب های جنــوب ایران بوده و 
به گونه ای مســتحکم این آسیاب ها ساخته شده 
اند که از گذشــته تا کنون این بناها دست نخورده 
باقی مانده اند. دبی آب در آبگرم ســیاه کش بالا 
بوده و در مســیر پلکانی این آبگرم و در ســطوح 
 مختلف افراد می توانند از آبگرم اســتفاده نموده و 
حوضچه هــای طبیعی در مکان های متعدد آبگرم 
وجود دارد. گردشــگران می توانند در ســطوح 
مختلف این آبگرم و حوضچه های آن به استحمام 
پرداخته و در آبگرم قرار گیرند و افراد مســن که 
توان بــالا رفتن از صخره ها و بلنــدای آبگرم را 
ندارند می توانند از بخش های پایینی آبگرم استفاده 
نمایند. منظره ورودی به فضای آبگرم سیاه کش که 
بعد از عبور از تپه ها، گردشــگران به آن می رسند 
 به گونه ای اســت که تمام خســتگی سفر را برای

 آن ها از بین می برد. منظره ای زیبا با آبشــارهای 
متعدد که از کوه در چند لایه مختلف ســرازیر می 
شــود، مواجه می گردند و صخره های رنگی این 
آبگرم که در بســتر زمان با توجه به جلبک های 
موجود در آب بوجود آمده گردشگران را محو خود 
می کند و اگر مسیر این آبگرم آسفالت و زیر سازی 
گردیــده و تابلوهای راهنما در مســیر قرار گیرد، 
هر ساله گردشــگران بیشتری از این آبگرم بازدید 
نموده و از چشــمه های آبگرم و خواص درمانی 
آن اســتفاده می کنند. البته استفاده بیش از حد از 
چشمه ها ی آب گرم با حرارت بالا ۸۰ تا ۹۰ درجه 
باعث سوختن پوست و مشکلات جدی خواهد شد 
که اصلا توصیه نمی شــود و باید حتما یک دمای 

منطقی و متعادل انتخاب شــود. آبگرم سیاه کش 
دمای تقریبا متعادلی دارد و به همین دلیل سلامت 
روح و جسم افراد با تامین انرژی کافی سلول های 
بدن از طریق چشمه های آب گرم تضمین می شود 
البته به شرطی که بخارهای سمی )گوگردی( و مواد 

شیمیایی آن ها حداقل باشد. 
   همچنین همانگونه که اســاتید طب سنتی عنوان 
می دارنــد باید از تکرار و اســتفاده مداوم از این 
نوع آب های معدنی پرهیز شــود لذا ممکن است 
بدن نســبت به یون ها تطابق پیــدا کند. افرادی که 
نارسایی قلبی، بیماری های عفونی یا زخم های باز 
وســیع دارند نباید از چشمه ها ی آب گرم استفاده 
کنند و در صورت اســتفاده بایــد جوانب احتیاط 
و بهداشــت را رعایت کنند. با وجــود این آبگرم 
سیاه کش دارای اســتفاده کنندگان متعدد در طول 
 ســال اعم از گردشگران و افراد محلی می باشد.از 
جاذبه های دیگر آبگرم ســیاه کــش وجود دکتر 
ماهی ها در بخش های متعدد این آبگرم اســت. 
دکتر ماهی ها، ماهی های ریز و کوچکی هســتند 
 کــه در حوضچه های متعــدد طبیعی آبگرم و زیر 
صخره های آن به خوبی مشــاهده شده و با قرار 
گرفتن افراد در این آبگــرم، آن ها خود را به بدن 
افراد رســانده و با مکیدن بخش های متعدد بدن 
افراد و به ویژه پاهای آن هــا، باعث درمان افراد 

در آبگرم می گردند. ایــن دکتر ماهی ها در کمتر 
آبگرمی به این وفور دیده می شــود. آبگرم ســیاه 
کش هنور بکر مانده و تاسیســات گردشگری در 
کنار آن وجود ندارد و از ســوی دیگر نیز فضای 
اطراف آبگــرم کاملا تمیز بوده و می توان با ایجاد 
اندک تاسیسات گردشــگری در اطراف آبگرم به 
جذب گردشــگر به این اثر طبیعی و درمانی کمک 
 نمود. نگارنده از آبگرم هــای متعددی در مناطق 
 خلیج فارس و جنوب ایران بازدید نموده و در ارتباط با 
ویژگی های آن ها مطالبی را نگاشــته اســت. اما 
آبگرم ســیاه کش به دلیل ویژگــی های درمانی و 
مناظر طبیعی آن در جنــوب ایران منحصر به فرد 
اســت و در نوشــتار آتی به بخش های دیگری 
 از اهمیــت این آبگرم برای گردشــگران پرداخته 

می شود. 

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

دارای  کــش  ســیاه  آبگــرم    
جلبک هــای زیبایی اســت که در 
 بســتر زمــان ایــن جلبک هــا در 
صخره ها و آبشارهای آبگرم تاثیر 
گذاشــته و باعث ایجاد رنگ های 
جــذاب در صخــره ها و بــه ویژه 
مسیر ســنگی آبشــارهای آبگرم 

گردیده است

,,

  

  

  

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای عبدالرحمان زیوری خالدینی مالك پلاک ثبتی 1۳10 فرعی از 1۹۳۹ اصلی به استناد دو برگ استشهاد شهود گواهی شده در دفترخانه 115 قشم 
جهت دریافت سند مالکيت المثني نوبت اول به این اداره مراجعه کردند و مدعی هستند سند مذکور در قشم - شهرک سام وزال قطعه یك بخش هشت که سند 
مالکيت صادر وتحویل مالك گردیده است . یك قطعه آپارتمان نوع ملك طلق با کاربری مسکونی به پلاک ثبتی 1۳10 فرعی از 1۹۳۹ اصلی مفروز و مجزا شده از 
1017 فرعی از اصلی مذکور ، قطعه۳ در طبقه و واقع در بخش8 0 ناحيه 00 حوزه ثبت ملك قشم استان هرمزگان به مساحت 76.8 متر مربع بمالکيت عبدالرحمان 
/ زیوری خالدینی فرزند احمد شماره شناسنامه 257۳ تاریخ تولد 1۳64/06/11 صادره از قشم دارای شماره ملی ۳45۹۹10526 با جز سهم 6 از کل سهم 6 بعنوان 
مالك شش دانگ عرصه و اعيان با شماره مستند مالکيت 44841 تاریخ 1400/0۹/۳0دفترخانه اسناد رسمی شماره 58 شهر قشم استان هرمزگان ،  موضوع سند 
مالکيت اصلی بشماره چاپی 64۳771 سری ج سال ۹۹ با شماره دفتر الکترونيکی 140020۳2۳05600۳452 ثبت گردیده است . که به علت جابجایی با مفقود 

گردیده است. لذا به استناد ماده 120 آئين نامه قانون ثبت و تبصره ذیل آن مراتب یك نوبت آگهی ومتذکر می گردد هرکس نسبت به ملك مورد آگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود 
سند مالکيت نزد خود می باشد بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض کتبی خود را به پيوست اصل سند مالکيت یا سند معامله رسمی به این اداره تسليم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر با وصول اعتراض بدون سند مالکيت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکيت المثنی و تسليم آن به متقاضی اقدام خواهد شد . 

1400/1۹۳ م/الف
 تاریخ انتشار: 1400/11/21

محمد آرامش- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قشم

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه شریفه محمد حسينی زاده به استناد استشهادیه محلی بوارده 14002172۳0540۳0۹47مورخ 1400/11/11 درخصوص پلاک22248 فرعی از ۳ اصلی 
واقع در بخش دو بندرعباس مدعی شده است که سند مالکيت ششدانگ یك دستگاه آپارتمان به نام  شریفه محمد حسينی زاده ثبت و سند مالکيت به شماره چاپی 
8825۳5 سری الف /۹۹ به نامش صادر گردیده و نامبرده تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده است لذا باستناد ماده 120 آئين نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن 
بدینوسيله اعلام ميشود هرکس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل اسناد مالکيت در نزد خود ميباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اسناد مالکيت به این اداره تسليم و اخذ نماید. بدیهی است پس از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول اعتراض و یا 

وصول اعتراض و عدم ارائه اسناد نسبت به صدور اسناد مالکيت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد شد . 666 /1400م/الف
تاریخ انتشار : 1400/11/21

اسمعیل ربیعی نژاد- رئیس ثبت اسناد و املاک بندرعباس منطقه دو

حصروراثت
آقای علی تاج فروزه دارای شناسنامه شماره ۳421546۹5۹ به شرح دادخواست به کلاسه 1400/20۹ از این شورا درخواست گواهی حصروراثت نموده و چنين 
توضيح داده که شــادروان عایشــه رحمت زاده بشناسنامه ملی ۳4202122445 در تاریخ 1۳۹۹/6/4 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته ورثه حين الفوت آن 

مرحوم منحصر است به : 
1- آقای محمد امين تاج فروزه فرزند علی  ش.ملی  ۳411246057 پسر متوفی .

2-  آقای متين تاج فروزه فرزند علی  ش.ملی  ۳4114۹812۹ پسر متوفی .
۳- خانم زبيده  تاج فروزه فرزند علی  ش.ملی  ۳410860۳6۳ دختر متوفی .
4- خانم زهره تاج فروزه فرزند علی  ش.ملی  ۳411160۳06 دختر متوفی .
5- خانم زهرا تاج فروزه فرزند علی  ش.ملی  ۳411۳166۳2 دختر متوفی .

6- آقای علی تاج فروزه فرزند ابراهيم  به شماره ملی  ۳421546۹5۹ همسر متوفی .
اینك با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در سه نوبت پی در پی ماهی یکمرتبه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصيتنامه از متوفی نزد او می باشد از تاریخ نشر 

نخستين آگهی ظرف سه ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد. 8/م/الف
مجید حسینقلی - قاضی شورای حل اختلاف

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 

 به اطلاع کلیه صاحبان سهام شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان میناب )سهامی 
خاص( می رساند که جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده شرکت مذکور به راس ساعت 10 صبح 
روز سه شنبه مورخ1400/12/3 در محل سالن جلسات مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان میناب برگزار 
می گردد . بدینوسیله از کلیه سهامداران و نمایندگان قانونی صاحبان سهام دعوت بعمل می آید تا با در دست 
داشتن معرفی نامه از تشکل خود و افراد حقیقی با در دست داشتن کارت شناسایی معتبر در روز و ساعت مقرر 

در محل مذکور حضور بهم رسانند .
دستورات جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 

1( قرائت گزارش هیئت مدیره در خصوص عملکرد شرکت
 2( بررسی و تصویب اصلاحیه بودجه سال مالی منتهی به پایان آذرماه سال 1400 

3( بررسی و تصویب بودجه پیشنهادی هیئت مدیره شرکت برای سال مالی منتهی به پایان آذر ماه سال 1401
 4( انتخابات هیئت مدیره به مدت 2 سال

ضمناً گزارش بودجه اصلاحی سال جاری و بودجه پیشنهادی سال آینده جهت ارائه به سهامداران محترم در 
دفتر صندوق آماده میباشد .

شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان میناب )سهامی خاص( 
ثبت شده به شماره 2۰4۸ شناسه ملی 14۰۰۸۹14۸۰۰

تاریخ انتشار: 14۰۰/11/21 هیئت مدیره شرکت

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

کارت خودروی تیبا 2 هاچ بک مدل : 1400 رنگ : سفید به 
 M15/9215891 شماره پلاک : 441 ق 64 ایران 84 شماره موتور
و شماره شاسی :  NAS  821100M1317896 به نام فاطمه 

بیضائی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

مفقودی

آبگرم سیاه کش و نقش آن در گردشگری شهرستان خمیر

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

» آگهي مناقصه «
شهرداري طبل در نظر دارد پروژه های پیاده رو سازی بلوار حرای شهر طبل و خاکریزی اسکله گردشگری 
در سال 1400 را با برگزاری کلیه مراحل مناقصه عمومی از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( به 

آدرس www.setadiran.ir به انجام برساند .
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ستاد مورخ 1400/11/20 می باشد ومتقاضیان می توانند از تاریخ انتشار آگهی 

تا مورخ 25 /1400/11 جهت دریافت اسناد به سامانه مراجعه نمایند .  1400/188 م/الف

نوبت اول

شهرداری طبل



امام   حسن  )ع( : هیچ ثروتی بزرگتر از عقل نیست
) روضه بحار ج 2 ص 111(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

پنجشنبه 21 بهمن 1400
8 رجب 1443
سال بیست و یکم شماره 3819

روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد       علیرضا حائری زاده             09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر      مهران سلطانی نژاد           09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.ir : اینستاگرام

 گروه خبر //  عملیات اجرایی مرحله اول 
احیا مســتقیم شرکت  احداث مگامدول 
ستاره سیمین هرمز با ظرفیت یک میلیون 
و ۷۰۰ هزار تن فولاد همزمان با نهمین روز 

دهه فجردر بندرعباس آغاز شد. 
   مدیرعامل شــرکت فولاد هرمزگان در این 
آیین گفت: بعد از ۱۳ سال عملیات اجرایی 

این طرح در هرمزگان آغاز شــد، قرار بود 
مردم اســتان از اشتغالزایی این طرح بهره مند 
شوند اما هیچ کاری صورت نگرفته بود.عطاالله 
معروفخانی افزود: این طرح در نشست های 
رفع موانع تولید پیگیری شــد و با مساعدت 
مدیرعامــل فولاد مبارکــه اصفهان و خرید 
سهام های خرد توسط فولاد مبارکه دستور 

اجرای این طرح صادر شد که امید می رود با 
حمایت های مسوولان استان شاهد اجرای 
طرح های توسعه ای در این مجموعه باشیم.
مدیرعامل شرکت ستاره سیمین هرمز نیز در 
این مراسم گفت: تفاهم نامه شرکت با بانک 
صادرات ایران آماده مقاوله است و این بانک 
تا پایان مسیر همراه خواهد ماند، البته طرح 
و ایده افزایش ســقف فولاد در این منطقه از 
دهه های قبل مطرح بود و از سال ۹۸ شتاب 
بیشــتری به خود گرفت.آقازاده یادآور شد: 
درحال حاضر ۸۵ درصــد مطالعات طرح 
انجام شــده و پیشنهاد مشاور مصوب شده و 
طرح ها اولویت گذاری شده  وهمچنین مجوز 
تاسیس و زیســت محیطی آن اخذ شده و 
اسناد مناقصه طرح تهیه شده و درحال حاضر 

مناقصه درحال اکران است.مدیرعامل شرکت 
ستاره سیمین هرمز اظهار داشت: ۲۷۰ هکتار 
زمین صنعتی در اختیار این طرح قرار گرفته 
و انشعاب گاز واحد احیا در دستور کار است.
آقازاده گفت: طرح های این شرکت براساس 
پیشنهاد مشاور شامل دو واحد احیا مستقیم با 
ظرفیت سه میلیون و ۴۴۰ هزار تن، یک واحد 
فولادسازی با ظرفیت سه میلیون تن در سال 
با افزایش ظرفیت یک و نیم میلیون تن، یک 
واحد نورد پیوسته با ظرفیت پنج میلیون تن که 
گنداره در سال با قابلیت افزایش به میزان هفت 
میلیون تن در سال و ۲ واحد آهک سازی هر 
یک با ظرفیت ۱۲۰ هزار تن در سال است.

نماینده مردم بندرعباس، قشــم، حاجی آباد 
، بندر خمیر و بوموســی درمجلس شورای 

اسلامی هم در این آیین گفت: نه نقطه پایداری 
در تولید فولاد رسیده ایم و زمینه فعالیت بیشتر 
وجود دارد.محمد آشوری افزود: توسعه کشور 
باید سمت و سوی متناسب و پایدار به خود 
بگیرد که امروز اختلالات کارکردی در توسعه 
کشور وجود دارد.مدیرعامل فولاد مبارکه هم 
گفت: درحالیکه بزرگ ترین تولید کننده فولاد 
 جهان چین اســت و راهبردشان برای آینده 
شــرکت های کوچک و تشــکیل مجموعه 
های بالای ۱۵۰ میلیون تنی اســت واین به 
افزایش رقابت پذیری شــأن کمک می کند و 
چنین اتفاقاتی باید در کشور ما هم رخ دهد، 
در غیــر این صورت در این همه چندان دور 
اگر رقیب هم باشیم اتفاق خوبی نخواهد بود، 
مســأله دیگر رقابت پذیری با خارج است.

محمد یاسر طیب نیا افزود:باید آماده رقابت 
جهانی باشیم و توسعه های این هدایت منطقه 
باید هدفمند باشــد و باید طرح جامع داشت 
 و توســعه ها در چارچوب آن انجام شــود، 
توســعه ها در اینجا باید مبتنی با صادرات 
باشــد و سایر توسعه های منطقه ای اینجا را 
پوشش دهد.وی ابزار کرد: بزرگترین رقیب ما 
از کشــور دیگر یا پنج دلار کشتی های چند 
صد تنی سنگ آهن تخلیه می کند و در کشور 
۱۵ دلار هزینه می کنیم چونکه زیرساخت ها 
ایجاد نکرده ایم ،اینجا باید کشتی های ۱۵۰ 
هزار تنی و ۲۰۰ هزار تنی داشــته باشیم که 
امــکان تخلیه و بارگیری نصف این در اینجا 
وجود ندارد و ظرفیت ها تکمیل است.استاندار 
هرمزگان هم بیــان کرد: یکی از ضعف های 

صنعت کشور توســعه نیافتن صنعت فولاد 
اســت و تعداد محدودی از آلیاژها را تولید 
می کنیم، بنابراین درخواست ما برای شروع 
کار از این بابت بود که دنیا بفهمد ایرانی ها در 
اوج تحریم کار را خودش شروع کرده است.

مهدی دوستی بیان کرد: تولید فولاد کشور قبل 
از انقــلاب یک میلیون تن بود و واحد فولاد 
سازی اینجا سه میلیون تن است و مظلومیت 
نظام اســت که این کارهــا در زمان تحریم 
انجام شــده و بیان نمی شود.به گزارش ایرنا، 
وی گفت: محلی برای ایجاد بندر اقیانوســی 
در هرمزگان مشخص شده است که آخرین 
نقطه خلیج فارس است که در بندزرک بوده 
و می تواند نگرانی پهلوی گیری شناورها بسیار 
بزرگ را مرتفع کند که می توان آن را با راه آهن 
به فولادسازی ها در بندرعباس متصل کرد، 
در سفر رئیس جمهور در خصوص این بندر 

اقیانوسی تصمیم های خوبی گرفته شد.

کاشت درختان بومی در بندرعباس 

مرحله نخست ساخت مگامدول احیا مستقیم شرکت ستاره سیمین هرمز آغاز شد

تحقق وعده رئیس سازمان بسیج کارگران و کارخانجات سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان ؛ 

ارسال وسایل گرمایشی و بهداشتی به مناطق سیل زده هرمزگان
گــروه خبر // رئیس ســازمان بســیج 
 کارگران و کارخانجات سپاه امام سجاد)ع( 
از  سازمان  این  گفت:  هرمزگان،  اســتان 
 ابتدای وقوع ســیل، وســایل گرمایشی

  و بهداشــتی را بــه مناطق ســیل زده 
هرمزگان را طی چند نوبت ارســال کرده 

است.
   امیر ارســلان شــهبازی در گفــت و گو با 
خبرنگار روزنامه دریا، اظهار کرد: با توجه به 
وقوع سیل در شهرستان های میناب و رودان و 
بازدید میدانی و نیاز مردم به وسایل گرمایشی و 

بهداشتی، این سازمان با کمک پایگاه های بسیج 
 خود در کارخانجات و صنایع توانسته طی چند 
نوبــت این وســایل را به مناطق ســیل زده 

هرمزگان ارسال کند.
    وی در ادامه افزود: این وسایل شامل بخاری، 
بســته های مواد بهداشــتی و مواد شوینده از 
ابتدای سیل تاکنون بوده است  و ارزش ریالی 

آن به ۵۰ میلیون تومان می رسد.
  رئیس سازمان بسیج کارگران و کارخانجات 
سپاه امام سجاد علیه السلام استان هرمزگان در 
پایان، خاطر نشــان کرد: این سازمان از زمان 

تاسیس تاکنون در برهه های مختلف توانسته با 
برگزاری رزمایش های مومنانه، اهدای جهیزیه 
و کمک به ســیل زدگان، زلزله زدگان و ... در 
حد توان در کنار مردم باشد تا از آلام وارده به 

آنان کاسته شود.
   گفتنی اســت، در پی بازدید میدانی رئیس 
سازمان بســیج کارگران و کارخانجات سپاه 
امام سجاد )ع( استان هرمزگان از مناطق سیل 
 زده، وی وعده ارســال وســایل گرمایشی و 
بهداشــتی به این مناطق داد که این وعده نیز 

محقق شد.

گروه خبر // به مناسبت ایام الله دهه مبارک 
فجر آئین کاشــت درختان بومي در محدوده 
فعالیت شهرداري منطقه دو بندر عباس برگزار 

شد.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ مهدي نوباني 
در این آئین گفت : با توجه به شــرایط آب و 
هوایي منطقه و نیاز شهر به توسعه فضاي سبز 
باید درختکاري و توســعه نشــاط  و طراوت 
محیط طبیعي شــهر گســترش پیدا کندوي با 
اشاره به اهمیت کاشت درخت بومي و توسعه 
فضای ســبز اظهــار داشت:کاشــت درخت 
یعني رویش زندگي طبیعي شــهري که علاوه 
 براجر معنــوي موجب تصفیه هــوا و کاهش 
آلودگی هایی اســت که متاســفانه به صورت 
فزاینده ایی با توجه گســترش صنایع آلاینده 
محیط زیست که در حال افزایش هستند، خواهد 
شد.شهردار بندرعباس خاطر نشان کرد :با توجه 
به افزایش جمعیت جهت حفظ و افزایش سرانه 
فضای ســبز در بندرعباس باید سالانه فضاي 

سبز شــهر افزایش پیدا کند که بر همین اساس 
برنامــه ریزی همکارانــم در مناطق و فضای 
سبز شــهرداری در همین راستا مي باشد .وي 
 افزود:پویش کاشت درختان بومي در همه مناطق 
راه اندازي شــده اســت و هدف ما علاوه بر 
افزایش ســرانه فضاي سبز حذف درخت کونو 
کارپوس از فضاي سبز شهري مي باشد . نوباني 

خاطر نشــان کرد:امروز ســیصد نهال درخت 
بومي که شامل گارومزنگي،چریش، لور، انجبر 
معابد،جم،کاسیاو مشعل جنگل مي باشددر بلوار 
امام حسین کاشته مي شــود و این حرکت در 
تمامي مناطق شــهرداري دنبال خواهد شد و 
پویش جایگزیني درختان بومي به جاي درخت 

کونو کارپوس به طور جدي دنبال مي شود.

  گروه خبر //  »احســان دشــتیانه« به عنوان 
فارس  خلیج  فــولاد  صبا  شــرکت  مدیرعامل 

منصوب شد. 
   بــه گــزارش خبرنــگار دریا ؛ طی مراســمی 
و بــا حکــم محســن بازارنــوی مدیرعامــل 
دشــتیانه«  »احســان  انــرژی،  صبا  هلدنیــگ 
 بــه عنــوان مدیرعامــل شــرکت صبــا فولاد 

خلیج فارس منصوب شد.
    دشتیانه دارای سوابقی همچون معاون بازاریابی 
و فروش شــرکت ذوب آهــن، عضو هیات مدیره 
شــرکت ذوب آهن و .... است.  در این مراسم از 
زحمات سعید بزرگی در دوران تصدی مدیرعاملی 
 شــرکت صبا فولاد خلیج فــارس تقدیر به عمل 

آمد.

پیام شهردار هنگویه
 به مناسبت چهل و سومین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی

محمد اسفند مر، شهردار هنگویه با صدور پیامی چهل و سومین سالگرد 
پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی را تبریک گفت .

متن  پیام شهردار هنگویه به شرح زیراست :
اینک که به لطف خداوند منان در چهل و سومین بهار سبز و روشن انقلاب 
شکوهمند اســلامی قرار گرفته ایم جا دارد بیش از پیش در راه خدمت به 
مردم از هیچ تلاش و کوششــی برای رسیدن به نیل اهداف انقلاب و نظام 
دریــغ نکنیم . ایام الله  دهه مبارک و غــرور آفرین فجر و پیروزی انقلاب 
اسلامی که نشانه و یادآور راهبری های انقلابی، جهادی و حیات بخش رهبر 
فرزانه، حکیم  و فقید انقلاب اســلامی که با گذشت و فداکاری های ملت شریف و شهید پرور اسلامی ایران 
همراه بود . پیروزی انقلاب شکوهمند جمهوری اسلامی رویداد بزرگ و نقش آفرینی در تاریخ بشری بود که 
سراسر جهان را دگرگون ساخت و با اهداء خون هزاران هزار شهید و اهتزاز پرچم پر افتخار ایران بر تارک 
هســتی استقلال ، آزادی ، اقتدار و امنیت را برای ملت شریف و شجاع میهن عزیزمان به ارمغان آورد . دهه 
مبارک فجر، تجلی شکوهمند حماسه و ســرافرازی ملتی است که در عصر اسارت انسان صفحه  ای زرین 
 را در تاریخ حیات آدمی گشــود و فریاد خداخواهی ، معنویت ، آزادی و استقلال را در گوش و جان جهانیان 
طنین  انداز کرد . این ایام  سراســر مبارک فرصت مغتنمــی برای تجدید عهد و پیمان با بنیان گذار انقلاب 
اسلامی و آرمان های شهدای عزیز و برای بازخوانی دستاوردهای بزرگ انقلاب در حوزه های مختلف است.
پیروزی انقلاب اسلامی بدون شک از بزرگ ترین افتخارات و دستاوردهای ملت مسلمان ایران است که در 
ســایه یکپارچگی ، وحدت کلمه ، حقیقت خواهی ، ظلم ستیزی ، بیداری و آزادی خواهی مردم به وقوع پیوسته 
اســت . اینجاب ضمن گرامیداشــت و ارج نهادن یاد معمار کبیر انقلاب و شهدای عالی مقام این سرزمین ، 
فرارسیدن ایام الله دهه مبارک فجر را به رهبر معظم انقلاب) مدظله العالی(، فجرِآفرینان ، مردم مومن و انقلابی 
تبریک و تهنیت عرض نموده و از درگاه ایزد منان آرزوی ســلامتی، عزت، سربلندی و موفقیت نظام مقدس 
جمهوری اسلامی را خواستارم و امیددارم در مسیر خدمت رسانی توفیق داشته باشم و از همه عزیزانی که در 
این راه پر از فراز و فرود ما را در شــهرداری هنگویه همراهی نمودند کمال تشکر و قدردانی را دارم. در مدت 
خدمت رســانی در شهرداری هنگویه  تحولات بزرگی  شامل  احداث و نوسازی بلوار خلیج فارس به طول 4 
کیلومتر ، احداث پارک بزرگ تفریحی ورزشی شهر ، ساماندهی پسماند و نصب مخازن زباله ، زیبا سازی منظر 
شهری، احداث ساختمان اداری و آتش نشانی و پیاده راه سازی و...  را شاهد بوده ایم که هم پیشرفت خوبی 
داشته و  هم رضایت مردم را نیز جلب نموده ایم . در پایان نیز از نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس جناب 
آقای مهندس احمد جباری و مجموعه استانداری به ویژه جناب آقای مهندس صادقی پور مدیر کل امور شهری 
و همچنین مجموعه  فرمانداری و شورای شهر هنگویه و مردم شریف شهر هنگویه تشکر و تقدیر می نمایم .

» دشتیانه« مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس شد

در پی دستور رئیس جمهور و با تاکید استاندار هرمزگان 

۳۱ هزار مترمربع از نوار ساحلی بندرعباس رفع تصرف شد
 گروه خبر // ۳1 هزار مترمربع از نوار ســاحلی بندرعباس در راستای 
اجرای دســتور رئیس جمهور و با تاکید استاندار هرمزگان مبنی بر 

رعایت حریم ۶۰ متری دریا رفع تصرف شد.    
   بــه گزارش خبرنگار دریا ، در پی دســتور رئیــس جمهور مبنی بر 
آزادســازی مناطق ساحلی تصرف شده توســط دستگاه های دولتی تا 
مرز مجاز قانونی )حداقل ۶۰متر از ســاحل( و متعاقب آن ابلاغ صریح 
و فوری  اســتاندار هرمزگان به تمامی دســتگاه های دولتی، با حضور 

نمایندگان اداره کل منابع طبیعی، ۵۲۰ متر از طول نوار ساحلی با وسعت 
۳۱هزار و ۵۰۰متر مربع در محدوده پارک ساحلی توانیر واقع در انتهای 
شهرک توانیر رفع تصرف شد.همچنین در روزهای اخیر، ۳۰کیلومتر از 
سواحل جزیره قشــم برای حفظ حریم ۶۰ متری دریا و استفاده عموم 
مردم از سواحل با هماهنگی دستگاه قضایی تخریب شده است.هرمزگان 
از اســتان های پیشتاز در اجرای دســتور ابلاغی رئیس جمهور برای 

آزادسازی نوار ساحلی است.


